
1 
 

Protokół Nr XXVI/08/2020 

z XXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 04 listopada 

2020 roku w Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 13:00. 

 

Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 

1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  

3. Kałużka Mirosław – Wiceprzewodniczący Rady  

4. Lubiszewski Sylwester 

5. Jaruga Mirosław 

6. Król Bogdan 

7. Rudecki Robert 

8. Sagan Tomasz 

9. Mąkosa Leszek 

10. Bralczyk Stanisław 

11. Subczyńska Alicja 

12. Mielczarek Tomasz 

13. Szwedzki Józef 

 

Spoza Rady obecni byli: 

1. Pan Artur Ławniczak – Burmistrz Gminy i Miasta Szadek  

2. Pani Ewa Manios – Skarbnik Gminy i Miasta Szadek 

 

Ze względu na istniejącą sytuację spowodowaną koronawirusem COVID-19, w sesji nie uczestniczyli sołtysi i 

goście.  

 

Porządek obrad: 

      1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawy różne.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2020-2030 

(druk 1). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020 (druk 2). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulic będących drogami wewnętrznymi, położonymi w obrębie 

Choszczewo (druk 3). 

7. Zamknięcie obrad XXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.  

 
Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady XXVI Nadzwyczajnej Sesji VIII 

Kadencji Rady Gminy i Miasta Szadek. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano obecność radnych 

oraz potwierdzono prawomocność obrad.   

 

Pkt. 2.  Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  



2 
 

 

Pkt. 3. Sprawy różne.  

Radny Mielczarek zapytał, czy w ramach zabezpieczonych środków na utrzymanie zimowe dróg w kwocie 20 tys. 

zł jest uwzględnione też łatanie ubytków w drogach. W tym roku łatania ubytków nie było, szczególnie jeżeli chodzi 

o miasto i działki. Niektóre dziury mają po 30 cm. głębokości. Czy w tym roku będą jeszcze „łatane”, czy będą to 

robić pracownicy urzędu czy ktoś z zewnątrz? Kto to na bieżąco monitoruje?  

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że w części miejscowości naprawy były wykonane. Korzystaliśmy z pomocy wykonawców, 

którzy wykonywali w pobliżu budowę drogi. W Tarnówce udało się tak zrobić, w Woli Krokockiej. Z wykonawcą 

realizującym przebudowę Glinianek mamy uzgodnione również wylanie cieplej masy w niektórych miejscach.                         

W mieście będzie to uzupełnione w tym roku. Liczymy, że po 15 listopada. Naprawy, polegające na uzupełnianiu 

ubytków są z innych środków. Natomiast na zimowe utrzymanie dróg musimy mieć zabezpieczone środki w 

budżecie.   

 

Radny p. Mielczarek zapytał, czy na terenie Szadkowic Ogrodzimia również będą uzupełniane ubytki? 

 

Pan Burmistrz poprosił radnego o wskazanie, napisanie na kartce punktów, które należy uzupełnić na terenie 

Szadkowic Ogrodzimia.  

 

Radny p. Jaruga zapytał o wycinkę krzaków, czy mechaniczne wycinanie przy pomocy głowicy będzie 

kontynuowane, kiedy?  

 

Pan Burmistrz poinformował, że działania takie będą kontynuowane w tym roku. Zgłoszenia należy kierować do p. 

Góralczyka w urzędzie. Systematycznie takie prace będą prowadzone.  

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 

2020-2030 (druk 1). 

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i 

przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020 (druk 2). 

Do projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie i przedstawiła 

wyniki głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020: 

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 
Pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulic będących drogami wewnętrznymi, położonymi w 

obrębie Choszczewo (druk 3). 

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i 
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przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 13 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 7.  Zamknięcie obrad XXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  XXVI sesji Rady Gminy i Miasta Szadek..  

 
 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  
 
 

 

 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 

 

 


